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Rada Gminy Bielsk Podlaski 
Sesja 

 Protokół Nr XXXVIII/2022 
z XXXVIII Sesji Rady Gminy Bielsk Podlaski 

 w dniu 27 maja 2022 r.  

 
Obrady rozpoczęto 27 maja 2022 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 10:22 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych. 

Obecni: 

1. Jerzy Bajena 
2. Andrzej Borowski 
3. Mikołaj Car 
4. Jerzy Chilkiewicz 
5. Walenty Gałuszewski 
6. Mikołaj Kiryluk 
7. Alina Korszak 
8. Jan Kowalczuk 
9. Alina Kruk 
10. Albin Misiuk 
11. Stanisław Olszewski 
12. Jerzy Onacik 
13. Jerzy Pac 
14. Lucyna Tkaczuk 
15. Anatol Grzegorz Tymiński 

1. Otwarcie sesji. 

Na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym Przewodniczący Rady 

Gminy STANISŁAW OLSZEWSKI otworzył XXXVIII Sesję Rady Gminy Bielsk Podlaski. Zwrócił się do radnych 

o potwierdzenie obecności poprzez wciśnięcie odpowiedniego przycisku na tablecie. Poinformował, że 

ustawowy skład Rady wynosi 15 radnych. Stwierdził, że w sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi 

kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. Dodał również, że głosowania radnych będą się 

odbywały za pomocą tabletów. Przypomniał o rozporządzeniu w sprawie ochrony danych osobowych w 

skrócie zwanym RODO wskazującym na ochronę danych osobowych osób fizycznych. Sesja jest 

rejestrowana, transmitowana i archiwizowana na stronie internetowej gminy. Osoba ujawniająca dane 

osobowe niezgodnie z prawem ponosi pełną odpowiedzialność za ich upublicznienie. 

Przewodniczący STANISŁAW OLSZEWSKI przywitał serdecznie: 

 wszystkich radnych, 

 Panią Wójt - RAISĘ RAJECKĄ,  

 Zastępcę Wójta - Pana ANATOLA FILIPIUKA,  

 Skarbnika Gminy – Panią NADZIEJĘ SOKOŁOWSKĄ,   

 pracowników Urzędu Gminy, 

 oraz sołtysów Gminy Bielsk Podlaski.  
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Lista obecności radnych stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu. 
Lista obecności osób zaproszonych stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu. 
Lista obecności sołtysów stanowi Załącznik Nr 3 do protokołu. 
 

Przewodniczący Rady Gminy złożył życzenia z okazji przypadającego w dniu dzisiejszym święta „Dnia 

Samorządowca”. Wszystkim obecnym i nieobecnym samorządowcom życzył dużo zdrowia i owocnej 

pracy. Poprosił Panią Wójt o zabranie głosu. 

 

Wójt Gminy RAISA RAJECKA dołączyła się do życzeń Przewodniczącego Rady Gminy. Powiedziała, że jest 

to święto bardzo ważne dla nas wszystkich i choć zdaje sobie sprawę, że Sołtysi mają swoje święto 

Sołtysa, to uważa jednak, że Sołtysi są również urzędnikami samorządowymi w terenie. Życzyła 

wszystkim obecnym dużo zdrowia, pomyślności oraz wytrwałości w działaniach na rzecz naszych małych 

ojczyzn przynoszących korzyści dla mieszkańców gminy. 

 

2. Ustalenie porządku obrad. 

Zawiadomienie (z korektą) o zwołaniu sesji wraz z propozycją porządku obrad oraz projektami uchwał, 

wszyscy radni otrzymali w formie elektronicznej (Załącznik Nr 4 do protokołu). 

Materiały będące przedmiotem sesji zostały zgodnie ze Statutem Gminy zaopiniowane przez Komisje 

Rady Gminy na wspólnym posiedzeniu w dniu 25 maja br.  

Przewodniczący Rady Gminy odczytał proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XXXVII Sesji Rady Gminy Bielsk Podlaski z dnia 27 kwietnia 2022 r. 
4. Powzięcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok. 
5. Powzięcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej spółce wodnej. 
6. Powzięcie uchwały w sprawie oceny aktualności Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Bielsk Podlaski oraz miejscowych planów 
zagospodarowania przestrzennego gminy Bielsk Podlaski. 

7. Powzięcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części gruntów wsi Parcewo, gm. Bielsk Podlaski – obszar 1. 

8. Powzięcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części gruntów wsi Parcewo, gm. Bielsk Podlaski – obszar 2. 

9. Powzięcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części gruntów wsi Parcewo, gm. Bielsk Podlaski – obszar 3. 

10. Powzięcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części gruntów wsi Plutycze, gm. Bielsk Podlaski. 

11. Powzięcie uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących projektu 
Strategii Terytorialnej Partnerstwa Południowo-Wschodniego Podlasia. 

12. Powzięcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej stanowiącej 
własność Gminy Bielsk Podlaski /Parcewo/. 

13. Powzięcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie zmian programu ochrony powietrza 
/wniesiona przez Cech Zdunów Polskich/. 

14.  Powzięcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Wójta Gminy Bielsk Podlaski. 
15. Powzięcie uchwały w sprawie udziału Gminy Bielsk Podlaski w opracowaniu i realizacji Lokalnej 

Strategii Rozwoju Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania „Puszcza Białowieska” na lata 
2021-2027. 

16. Powzięcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków 
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ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych. 
17. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Bielsk Podlaski w okresie międzysesyjnym od dnia 26 

kwietnia 2022 r. do dnia 25 maja 2022 r. 
18. Interpelacje i zapytania radnych. 
19. Odpowiedzi na interpelacje. 
20. Wolne wnioski i informacje. 
21. Zamknięcie sesji. 

 

Uwag nie zgłoszono, więc Przewodniczący poddał pod głosowanie odczytany porządek obrad.  

Głosowano w sprawie: 

Ustalenie porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jerzy Bajena, Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, Mikołaj Kiryluk, 

Alina Korszak, Jan Kowalczuk, Alina Kruk, Albin Misiuk, Stanisław Olszewski, Jerzy Onacik, Jerzy Pac, 

Lucyna Tkaczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

 

Porządek XXXVIII Sesji Rady Gminy Bielsk Podlaski został przyjęty. 

 

3. Przyjęcie protokołu z XXXVII Sesji Rady Gminy Bielsk Podlaski z dnia 27 kwietnia 2022 r. 

Protokół z XXXVII Sesji Rady Gminy z dnia 27 kwietnia 2022 r. został sporządzony, doręczony radnym w 

formie elektronicznej i udostępniony do wglądu w pok. 113 Urzędu Gminy. Przewodniczący Rady Gminy 

poinformował, że radni nie zgłosili na piśmie uwag do protokołu. Poddał pod głosowanie przyjęcie 

protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XXXVII Sesji Rady Gminy Bielsk Podlaski z dnia 27 kwietnia 2022 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jerzy Bajena, Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, Mikołaj Kiryluk, 

Alina Korszak, Jan Kowalczuk, Alina Kruk, Albin Misiuk, Stanisław Olszewski, Jerzy Onacik, Jerzy Pac, 

Lucyna Tkaczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

 

Protokół z XXXVII Sesji Rady Gminy Bielsk Podlaski z dnia 27 kwietnia 2022 r. został przyjęty jednogłośnie. 

 

4. Powzięcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok. 

Wniosek Wójta Gminy o przyjęcie zaproponowanych zmian w budżecie gminy oraz projekt uchwały w tej 

sprawie stanowi Załącznik Nr 5 do protokołu. Komisje na wspólnym posiedzeniu nie zgłosiły żadnych 

uwag do projektu uchwały.  

Na prośbę Przewodniczącego Rady Gminy propozycje zmian w budżecie gminy przedstawiła NADZIEJA 

SOKOŁOWSKA – Skarbnik Gminy.  

Uwag i pytań nie zgłoszono, więc projekt uchwały Przewodniczący poddał pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 
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Powzięcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jerzy Bajena, Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, Mikołaj Kiryluk, 

Alina Korszak, Jan Kowalczuk, Alina Kruk, Albin Misiuk, Stanisław Olszewski, Jerzy Onacik, Jerzy Pac, 

Lucyna Tkaczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

 

Rada Gminy przyjęła 

Uchwałę nr XXXVIII/299/2022 

z dnia 27 maja 2022 r.  

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok 

Uchwała stanowi Załącznik Nr 6 do protokołu.  

 

5. Powzięcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej spółce wodnej. 

Wniosek Wójta Gminy  dotyczący udzielenia pomocy finansowej spółce wodnej stanowi Załącznik Nr 7 

do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy STANISŁAW OLSZEWSKI poinformował, że proponowana spółce wodnej 

dotacja celowa w wysokości 25.000 zł ma być przeznaczona na bieżące utrzymanie wód i urządzeń 

wodnych oraz na finansowanie lub dofinansowanie inwestycji. Pomoc w tej formie jest przyznawana 

spółce wodnej już od kilku lat. Komisje nie wniosły uwag, wyraziły pozytywną opinię. 

Uwag i pytań nie zgłoszono, więc projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Powzięcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej spółce wodnej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jerzy Bajena, Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, Mikołaj Kiryluk, 

Alina Korszak, Jan Kowalczuk, Alina Kruk, Albin Misiuk, Stanisław Olszewski, Jerzy Onacik, Jerzy Pac, 

Lucyna Tkaczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

 

Rada Gminy przyjęła 

Uchwałę nr XXXVIII/300/2022 

z dnia 27 maja 2022 r.  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej spółce wodnej 

Uchwała stanowi Załącznik Nr 8 do protokołu. 

 

6. Powzięcie uchwały w sprawie oceny aktualności Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Bielsk Podlaski oraz miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego gminy Bielsk Podlaski. 

Przedłożony przez Wójta Gminy wniosek w tej sprawie stanowi Załącznik Nr 9 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że przygotowanie projektu uchwały w tej sprawie zostało 

poprzedzone analizą zmian w zagospodarowaniu przestrzennym gminy w okresie od 1 stycznia 2018 r. do 
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31 grudnia 2021 r. W wyniku oceny stwierdzono, że Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy jest aktualne, a spośród miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego – 8 z nich uznano za częściowo aktualne. Plany te mogą nadal 

funkcjonować i być podstawą do wykonywania projektów budowlanych i wydawania pozwoleń na 

budowę. 

Komisje nie wniosły uwag. Uwag i pytań nie zgłoszono, więc  projekt uchwały został poddany pod 

głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Powzięcie uchwały w sprawie oceny aktualności Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Bielsk Podlaski oraz miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego 

gminy Bielsk Podlaski. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jerzy Bajena, Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, Mikołaj Kiryluk, 

Alina Korszak, Jan Kowalczuk, Alina Kruk, Albin Misiuk, Stanisław Olszewski, Jerzy Onacik, Jerzy Pac, 

Lucyna Tkaczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

 

Rada Gminy przyjęła 

Uchwałę nr XXXVIII/301/2022 

z dnia 27 maja 2022 r.  

w sprawie oceny aktualności Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

gminy Bielsk Podlaski oraz miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego gminy Bielsk 

Podlaski 

Uchwała stanowi Załącznik Nr 10 do protokołu. 

 

7. Powzięcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części gruntów wsi Parcewo, gm. Bielsk Podlaski – obszar 1. 

Wniosek Wójta Gminy w tej sprawie stanowi Załącznik Nr 11 do protokołu. Przewodniczący Rady Gminy 

poinformował, że miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego w obszarze 1 przewiduje się 

objęcie terenu o pow. około 96 ha, a szacunkowy koszt sporządzenia planu wyniesie około 60.000 zł. Do 

wniosku Wójta Gminy dołączono analizę zasadności przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu. 

Uwag i pytań nie zgłoszono, komisje wyraziły pozytywną opinię na wspólnym posiedzeniu, więc projekt 

uchwały został poddany pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Powzięcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części gruntów wsi Parcewo, gm. Bielsk Podlaski – obszar 1.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, Mikołaj Kiryluk, Alina Korszak, Jan 

Kowalczuk, Alina Kruk, Albin Misiuk, Stanisław Olszewski, Jerzy Onacik, Jerzy Pac, Lucyna Tkaczuk, Anatol 

Grzegorz Tymiński 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jerzy Bajena 

Rada Gminy przyjęła 

Uchwałę nr XXXVIII/302/2022 

z dnia 27 maja 2022 r.  

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 

gruntów wsi Parcewo, gm. Bielsk Podlaski – obszar 1 

Uchwała stanowi Załącznik Nr 12 do protokołu. 

 

8. Powzięcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części gruntów wsi Parcewo, gm. Bielsk Podlaski – obszar 2. 

Wniosek Wójta Gminy w tej sprawie stanowi Załącznik Nr 13 do protokołu. STANISŁAW OLSZEWSKI 

poinformował, że miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego w obszarze 2 przewiduje się 

objęcie terenu o pow. około 92 ha, a szacunkowy koszt sporządzenia planu wyniesie około 55.000 zł. Do 

wniosku Wójta Gminy dołączono analizę zasadności przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu. 

Uwag i pytań nie zgłoszono, komisje wyraziły pozytywną opinię na wspólnym posiedzeniu, projekt 

uchwały poddano pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Powzięcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części gruntów wsi Parcewo, gm. Bielsk Podlaski – obszar 2. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, Mikołaj Kiryluk, Alina Korszak, Jan 

Kowalczuk, Alina Kruk, Albin Misiuk, Stanisław Olszewski, Jerzy Onacik, Jerzy Pac, Lucyna Tkaczuk, Anatol 

Grzegorz Tymiński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jerzy Bajena 

 

Rada Gminy przyjęła 

Uchwałę nr XXXVIII/303/2022 

z dnia 27 maja 2022 r.  

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 

gruntów wsi Parcewo, gm. Bielsk Podlaski – obszar 2 

Uchwała stanowi Załącznik Nr 14 do protokołu. 

 

9. Powzięcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części gruntów wsi Parcewo, gm. Bielsk Podlaski – obszar 3. 

Wniosek Wójta Gminy w tej sprawie stanowi Załącznik Nr 15 do protokołu. Przewodniczący Rady Gminy 

poinformował, że miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego w obszarze 3 przewiduje się 

objęcie terenu o pow. około 97 ha, a szacunkowy koszt sporządzenia planu wyniesie około 60.000 zł. Do 

wniosku Wójta Gminy dołączono analizę zasadności przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu. 
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Uwag i pytań nie zgłoszono, komisje wyraziły pozytywną opinię, dlatego Przewodniczący poddał pod 

głosowanie projekt uchwały.  

Głosowano w sprawie: 

Powzięcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części gruntów wsi Parcewo, gm. Bielsk Podlaski – obszar 3. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, Mikołaj Kiryluk, Alina Korszak, Jan 

Kowalczuk, Alina Kruk, Albin Misiuk, Stanisław Olszewski, Jerzy Onacik, Jerzy Pac, Lucyna Tkaczuk, Anatol 

Grzegorz Tymiński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jerzy Bajena 

 

Rada Gminy przyjęła 

Uchwałę nr XXXVIII/304/2022 

z dnia 27 maja 2022 r.  

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 

gruntów wsi Parcewo, gm. Bielsk Podlaski – obszar 3 

Uchwała stanowi Załącznik Nr 16 do protokołu. 

 

10. Powzięcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części gruntów wsi Plutycze, gm. Bielsk Podlaski. 

Wniosek Wójta Gminy w tej sprawie stanowi Załącznik Nr 17 do protokołu. Miejscowym planem 

zagospodarowania przestrzennego w obszarze 3 przewiduje się objęcie terenu o pow. około 106 ha. 

Szacunkowy koszt sporządzenia planu wyniesie około 100.000 zł. Do wniosku Wójta Gminy została 

dołączona analiza zasadności przystąpienia do sporządzenia planu. Wieś Plutycze ma unikalną drewnianą 

architekturę, a o jego ochronę zabiegał Podlaski Wojewódzki Konserwator Zabytków w Białymstoku. 

Miejscowy plan jest jedną z form ochrony zabytków, stąd wniosek o przyjęcie uchwały.  

Uwag i pytań nie zgłoszono. Przewodniczący dodał, że komisje wyraziły pozytywną opinię, następnie 

zarządził głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Powzięcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części gruntów wsi Plutycze, gm. Bielsk Podlaski. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, Mikołaj Kiryluk, Alina Korszak, Jan 

Kowalczuk, Alina Kruk, Albin Misiuk, Stanisław Olszewski, Jerzy Onacik, Jerzy Pac, Lucyna Tkaczuk, Anatol 

Grzegorz Tymiński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jerzy Bajena 
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Rada Gminy przyjęła 

Uchwałę nr XXXVIII/305/2022 

z dnia 27 maja 2022 r.  

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 

gruntów wsi Plutycze, gm. Bielsk Podlaski 

Uchwała stanowi Załącznik Nr 18 do protokołu. 

 

11. Powzięcie uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących projektu 

Strategii Terytorialnej Partnerstwa Południowo-Wschodniego Podlasia. 

Wniosek Wójta Gminy dot. przeprowadzenia konsultacji społecznych stanowi Załącznik Nr 19 do 

protokołu. Przewodniczący rady Gminy wyjaśnił, że Strategia Terytorialna dla Partnerstwa 

Południowo-Wschodniego Podlasia będzie obejmowała swoim zasięgiem obszar całej gminy. Projekt 

uchwała określa termin przeprowadzenia konsultacji w okresie od 21 czerwca do 26 lipca br. 

Komisje wyraziły pozytywną opinię. Uwag i pytań nie zgłoszono, więc Przewodniczący zarządził 

głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Powzięcie uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących projektu Strategii 

Terytorialnej Partnerstwa Południowo-Wschodniego Podlasia. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jerzy Bajena, Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, Mikołaj Kiryluk, 

Alina Korszak, Jan Kowalczuk, Alina Kruk, Albin Misiuk, Stanisław Olszewski, Jerzy Onacik, Jerzy Pac, 

Lucyna Tkaczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

 

Rada Gminy przyjęła 

Uchwałę nr XXXVIII/306/2022 

z dnia 27 maja 2022 r.  

w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących projektu Strategii Terytorialnej 

Partnerstwa Południowo-Wschodniego Podlasia 

Uchwała stanowi Załącznik Nr 20 do protokołu. 

 

12. Powzięcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej stanowiącej 

własność Gminy Bielsk Podlaski /Parcewo/. 

Wniosek Wójta Gminy dot. przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej stanowi Załącznik Nr 

21 do protokołu. Przedłożony projekt uchwały dotyczy nieruchomości położonej w obrębie gruntów wsi 

Parcewo, oznaczonej numerem ewidencyjnym 166/3 o powierzchni 0,1282 ha. Oszacowana wartość 

nieruchomości wynosi 21.794 zł. 

Uwag i pytań nie zgłoszono, więc projekt uchwały został poddany pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Powzięcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej stanowiącej 

własność Gminy Bielsk Podlaski. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jerzy Bajena, Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, Mikołaj Kiryluk, 

Alina Korszak, Jan Kowalczuk, Alina Kruk, Albin Misiuk, Stanisław Olszewski, Jerzy Pac, Lucyna Tkaczuk, 

Anatol Grzegorz Tymiński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jerzy Onacik 

 

Rada Gminy przyjęła 

Uchwałę nr XXXVIII/307/2022 

z dnia 27 maja 2022 r.  

w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Bielsk 

Podlaski 

Uchwała stanowi Załącznik Nr 22 do protokołu. 

 

13. Powzięcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie zmian programu ochrony powietrza 

/wniesiona przez Cech Zdunów Polskich/. 

Wniosek Wójta Gminy dot. rozpatrzenia petycji stanowi Załącznik Nr 23 do protokołu. Przedłożony 

projekt uchwały dotyczy petycji wniesionej przez Cech Zdunów Polskich obejmującej wniosek o 

zniesienie wszelkich zakazów i ograniczeń eksploatacji kominków i pieców na drewno oraz podjęcie 

działań niezbędnych do naprawy uchwał Sejmiku Województwa Podlaskiego podjętych w tej sprawie w 

2013 roku. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że petycję rozpatrzyła Komisja Skarg, Wniosków i Petycji. 

Pozostałe Komisje również wyraziły pozytywną opinię. Uwag i pytań nie zgłoszono, więc Przewodniczący 

Rady Gminy zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Powzięcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie zmian programu ochrony powietrza 

/wniesiona przez Cech Zdunów Polskich/. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, Mikołaj Kiryluk, Jan Kowalczuk, 

Alina Kruk, Albin Misiuk, Stanisław Olszewski, Jerzy Onacik, Lucyna Tkaczuk 

PRZECIW (2) 

Jerzy Bajena, Anatol Grzegorz Tymiński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Alina Korszak, Jerzy Pac 

 

Rada Gminy przyjęła 

Uchwałę nr XXXVIII/308/2022 

z dnia 27 maja 2022 r.  

w sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie zmian programu ochrony powietrza 

Uchwała stanowi Załącznik Nr 24 do protokołu. 
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14. Powzięcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Wójta Gminy Bielsk Podlaski. 

Wniosek Wójta Gminy dot. rozpatrzenia skargi stanowi Załącznik Nr 25 do protokołu. Przewodniczący 

wyjaśnił, że skarga została złożona przez Klub Radnych Konstruktywni i dotyczy działań Wójta Gminy 

Bielsk Podlaski w zakresie realizacji wieloletniego rządowego programu osłonowego „Posiłek w szkole i w 

domu” na lata 2019 – 2023. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że po rozpatrzeniu skargi w dniu 25 maja br., Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji wniosła o uznanie skargi za bezzasadną. Zgodnie ze statutem Gminy Bielsk Podlaski, 

po przekazaniu opinii Przewodniczącemu Rady Gminy, porządek sesji został zaktualizowany o punkt 

dotyczący rozpatrzenia skargi. Zapytał radnych, czy są pytania do projektu uchwały? 

W dyskusji wzięli udział: 

Radny JERZY ONACIK odczytał treść skargi (wraz z uzasadnieniem) złożonej przez Klub Radnych 

Konstruktywni. Powiedział, że stanowisko Pani Wójt oraz opinia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w 

sprawie skargi zostały przekazane radnym na tablety. Stwierdził, że Komisja przepisała treść stanowiska 

Wójta Gminy do swojej opinii. Radny poinformował, że był osobiście na posiedzeniu Komisji, podczas 

rozpatrywania skargi. Zapytał Przewodniczącą Komisji, czy widziała wymienione w stanowisku Wójta 

Gminy pisma przedkładające sprawozdania z realizacji programu, ponieważ radny ich nie widział i nie 

czytał. Zwrócił również uwagę na daty pism w sprawie sprawozdań, które co roku są takie same 

(powtarzają się). Wyjaśnił, że skarga została złożona nie przeciwko temu, by obywatelom Ukrainy 

finansować dożywianie, ale po to, by zwrócić uwagę, że od 2019 roku były pieniądze na dożywianie, a 

uchwała Rady Gminy została przyjęta dopiero w 2022 roku. 

Poprosił Panią Lucynę Tkaczuk o zabranie głosu i wyjaśnienie. 

Radna LUCYNA TKACZUK Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji wyraziła swoje zdanie na 

temat złożonej skargi. Zwróciła uwagę, że uchwała w sprawie programu została przyjęta przez Radę 

Gminy w 2019 roku, natomiast w 2022 roku był przyjmowany jedynie program osłonowy. Stwierdziła, że 

zarzuty są bezpodstawne, a opinia komisji jest oparta na faktach przedstawionych w stanowisku Wójta 

Gminy. Fakty te mówią o tym, że Gmina realizuje program „Posiłek w szkole i w domu …” od 2019 roku, 

tj. od momentu jego ustanowienia, a wniosek Wójta Gminy z marca 2022 r. dotyczył przyjęcia programu 

osłonowego, a nie przystąpienia do programu. Była to sytuacja spowodowana przyjazdem obywateli 

Ukrainy, którym też posiłek należało zapewnić. Wyraziła zdziwienie, że radny tego nie rozumie. 

Informacje o realizacji programu były przekazywane wszystkim radnym. Powtórzyła, że zarzut radnego 

jest bezpodstawny. Powiedziała, że jest zbulwersowana postawą Przewodniczącego Klubu Radnych 

Konstruktywni i że nie rozumie członków Klubu, którzy głosują za przyjęciem programu, a później 

składają skargę na ten program.  

Wójt Gminy RAISA RAJECKA, powiedziała, ze korzystając z obecności sołtysów  chciałaby przedstawić 

sprawę od początku. Wyjaśniła, że z programu „Posiłek w szkole i w domu” korzystają dzieci 

uczęszczające do szkół podstawowych w Augustowie i Łubinie Kościelnym. Klub Radnych Konstruktywni 

złożył skargę do Wojewody Podlaskiego, który przekazał ją Radzie Gminy według właściwości. Odczytała 

treść pisma Wojewody. Poinformowała, że na prośbę Przewodniczącego Rady Gminy Pani Wójt 

przygotowała odpowiedź na zawarte w skardze zarzuty. Odczytała swoje stanowisko w tej sprawie, które 

zostało przekazane przewodniczącemu Rady Gminy, a następnie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Dodała, że może się wydawać, że skarga jest na Wójta Gminy Bielsk Podlaski, ale w istocie jest to skarga 

na organy gminy, a więc także na radnych, na radę gminy, która tę uchwałę przyjęła. Powiedziała, że 

program osłonowy musi być ujęty w programie po to, by wspomóc dzieci uchodźców z Ukrainy, które 

uczęszczają do szkół i mogą korzystać nieodpłatnie z posiłku, ale tylko wtedy, gdy gmina przyjmie 
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odpowiedni program osłonowy. Daty pism przedkładających sprawozdania są zbieżne, ale wynika to z 

tego, że są przygotowywane co roku o tej samej porze. Zgodnie z przepisami są przedkładane Radzie 

Gminy do końca marca. Pisma z informacją o realizacji programu były przekazywane radnym na tablety. 

Stwierdziła, że jeśli ktoś decyduje się być radnym, to powinien zapoznawać się z przekazywanymi 

materiałami. Oprócz pisemnych informacji były również ustne informacje przedstawiane na sesjach przez 

Panią Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

Więcej chętnych do dyskusji nie było, zatem Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Powzięcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Wójta Gminy Bielsk Podlaski.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

W związku z usterką techniczną nie wyświetliła się lista głosowania imiennego. 

 

Rada Gminy przyjęła 

Uchwałę nr XXXVIII/309/2022 

z dnia 27 maja 2022 r.  

w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Wójta Gminy Bielsk Podlaski 

Uchwała stanowi Załącznik Nr 26 do protokołu. 

 

15. Powzięcie uchwały w sprawie udziału Gminy Bielsk Podlaski w opracowaniu i realizacji Lokalnej 

Strategii Rozwoju Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania „Puszcza Białowieska” na lata 2021-2027. 

Przedłożony przez Wójta Gminy wniosek w sprawie projektu uchwały dotyczący deklaracji 

kontynuowania członkostwa Gminy Bielsk Podlaski w Stowarzyszeniu Lokalna Grupa Działania „Puszcza 

Białowieska” stanowi Załącznik Nr 27 do protokołu. Przynależność do Stowarzyszenia wiąże się m.in. z 

możliwością aplikowania o unijne środki finansowe dotyczące rozwoju obszarów wiejskich. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że Komisje na posiedzeniu nie zgłosiły żadnych uwag. Radni 

na Sesji również nie zgłosili uwag do projektu uchwały, więc zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Powzięcie uchwały w sprawie udziału Gminy Bielsk Podlaski w opracowaniu i realizacji Lokalnej Strategii 

Rozwoju Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania „Puszcza Białowieska” na lata 2021-2027. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jerzy Bajena, Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, Mikołaj Kiryluk, 

Alina Korszak, Jan Kowalczuk, Alina Kruk, Albin Misiuk, Stanisław Olszewski, Jerzy Onacik, Jerzy Pac, 

Lucyna Tkaczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

 

Rada Gminy przyjęła 

Uchwałę nr XXXVIII/310/2022 

z dnia 27 maja 2022 r.  

w sprawie udziału Gminy Bielsk Podlaski w opracowaniu i realizacji Lokalnej Strategii Rozwoju 

Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania „Puszcza Białowieska” na lata 2021-2027 

Uchwała stanowi Załącznik Nr 28 do protokołu. 
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16. Powzięcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków 

ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych. 

Wniosek Wójta Gminy w tej sprawie stanowi Załącznik Nr 29 do protokołu. Przedłożony projekt uchwały 

przewiduje wypłatę strażakom ratownikom jednostek ochotniczej straży pożarnej ekwiwalentu 

pieniężnego za udział w działaniu ratowniczym w wysokości 25 zł za godzinę oraz za udział w szkoleniu 

ratowniczym w wysokości 5 zł za godzinę. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Powzięcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników 

Ochotniczych Straży Pożarnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jerzy Bajena, Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, Mikołaj Kiryluk, 

Alina Korszak, Jan Kowalczuk, Alina Kruk, Albin Misiuk, Stanisław Olszewski, Jerzy Onacik, Jerzy Pac, 

Lucyna Tkaczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

 

Rada Gminy przyjęła 

Uchwałę nr XXXVIII/311/2022 

z dnia 27 maja 2022 r.  

w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników Ochotniczych 

Straży Pożarnych 

Uchwała stanowi Załącznik Nr 30 do protokołu. 

 

17. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Bielsk Podlaski w okresie międzysesyjnym od dnia 26 

kwietnia 2022 r. do dnia 25 maja 2022 r. 

Sprawozdanie stanowiące Załącznik Nr 31 do protokołu przedstawiła Wójt Raisa Rajecka. Wójt Gminy 

poinformowała dodatkowo, że Gmina Bielsk Podlaski zajęła 5. miejsce w województwie za organizację 

tzw. „samospisu” podczas spisu powszechnego przeprowadzonego w 2021 roku. Przy tej okazji Wójt 

podziękowała sołtysom za zaangażowanie przy udostępnieniu miejsc do samospisu oraz pracownikom  

Urzędu Gminy zajmującym się spisem. Dodała, że dzisiaj w Podlaskim Urzędzie Wojewódzkim w 

Białymstoku odbierze nagrody w postaci 6 laptopów. Informując o składaniu deklaracji dot. źródeł ciepła 

i spalania paliw, poinformowała o karach w wysokości od 500 zł do 5000 zł za niezgłoszenie do Centralnej 

Ewidencji Emisyjności Budynków do końca czerwca 2022 roku.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

18. Interpelacje i zapytania radnych. 

W okresie międzysesyjnym interpelacji nie zgłoszono. 

 

19. Odpowiedzi na interpelacje. 

W związku z brakiem interpelacji nie było również odpowiedzi na nie. 
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20. Wolne wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady Gminy STANISŁAW OLSZEWSKI poprosił o zgłaszanie wniosków. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Radny JERZY ONACIK 

Odczytał interpelację (wraz z uzasadnieniem) Klubu Radnych Konstruktywni z dnia 04.04.2022 r. dot. 

wydatków z budżetu gminy na bieżące utrzymanie dróg gminnych w latach 2015-2021 (wraz z fakturami 

potwierdzającymi te wydatki). Radny poinformował, że otrzymał odpowiedź, z której m.in. wynikało, że 

w związku z dużą ilością faktur wpływających do Urzędu Gminy nie ma możliwości wybrania faktur, o 

których mowa w interpelacji), radny odczytał fragment odpowiedzi Wójta w tym zakresie. Radny 

wyjaśnił, że nie chodziło o faktury, poinformował, że Klub radnych złożył dodatkowo wyjaśnienia do 

swojej interpelacji, w których radni zamieścili opracowaną tabelkę w celu uzupełnienia niektórych 

danych. Część danych Klub radnych uzupełnił na podstawie rocznych sprawozdań z wykonania budżetu, 

brakuje natomiast danych co do niektórych wydatków, np. na zakup kruszywa czy sprzętu. Podsumował, 

że w interpelacji nie chodziło o to, ile faktur wpłynęło do Urzędu, klub interesowało, na co środki zostały 

wydatkowane. 

- Wójt Gminy RAISA RAJECKA poinformowała, ze interpelacja została złożona 6 kwietnia , a nie 4 

kwietnia, jak powiedział radny. Poinformowała, że Przewodniczący Rady Gminy przekazał interpelację do 

rozpoznania Wójtowi Gminy, po czym odpowiedź, nad którą pracowali prawnicy, została przekazana 

radnemu w dniu 19 kwietnia, co radny potwierdził własnoręcznym podpisem. Odczytała treść udzielonej 

odpowiedzi (wraz z uzasadnieniem), w której wskazano m.in. że pismo radnych nie spełnia wymogów 

interpelacji określonych w ustawie o samorządzie gminnym. Zdaniem Pani Wójt wnioski i interpelacje 

składane są po to, by dać zajęcie pracownikom. Wyjaśniła, że faktury są składane zgodnie z ich wpływem, 

poinformowała, że co roku do Urzędu Gminy wpływa od 1561 do 2016 faktur. Co roku były rozpatrywane 

sprawozdania z wykonania budżetu, dlaczego więc wtedy nie był pytań ? Odczytała, ile faktur wpływało 

do Urzędu Gminy każdego roku. Stwierdziła, że jest to absorbowanie pracowników dodatkową pracą.  

Poinformowała, że na wyjaśnienia klubu radnych również została udzielona odpowiedź (zaakceptowana 

przez prawnika) podtrzymująca treść odpowiedzi na interpelację. Powiedziała, że rozumie, że odpowiedź 

nie zadowoliła klubu, wpłynęło więc wyjaśnienie wraz z tabelami do wypełnienia. Podkreśliła, że  

odpowiedzi na interpelację oraz wyjaśnienia zostały udzielone zgodnie z prawem. 

- Radny JERZY ONACIK powiedział, że nie chodzi o faktury, tylko o informacje, które nie były dostępne w 

rocznych sprawozdaniach. Radny nie rozumie, jak w sprawozdaniu można podać kwoty z dokładnością 

do jednego grosza, jeśli nie jest prowadzona dokumentacja. Radny poprosił o wyjaśnienie, dlaczego 

wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy w dniu 25 maja 2022 r. prowadził Jerzy Chilkiewicz – członek 

komisji, a nie jeden z przewodniczących Komisji, jak stanowi Statut Gminy w § 40 pkt 2. Poprosił o 

wyjaśnienie tej sytuacji. 

- Radny ANDRZEJ BOROWSKI skomentował wystąpienie radnego Jerzego Onacika, stwierdzając, że taka 

postawa przekracza wszelkie normy.  

- Przewodniczący Rady STANISŁAW OLSZEWSKI wyjaśnił, że Przewodniczący Komisji, który w tym dniu 

miał przewodniczyć wspólnemu posiedzeniu komisji poprosił, aby go zastąpiono, mógł więc wybrać kogo 

chciał. 

- Radny JERZY ONACIK przyznał, że miał prawo, ale na posiedzeniu Komisji Budżetu, Gospodarki 

Komunalnej i Przestrzennej. Powołał się na przepis Statutu gminy, stanowiący, że wspólne posiedzenie 

komisji prowadzi jeden z przewodniczących komisji. Osobę zastępującą go w tej czynności może wskazać 

jedynie podczas posiedzenia Komisji Budżetu, a nie na posiedzeniu wspólnym komisji. 
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- Wójt Gminy RAISA RAJECKA wyjaśniła, że za organizację posiedzeń odpowiada Urząd Gminy, tj. 

pracownicy odpowiedniego referatu. Przypomniała historię posiedzeń. Były preferowane posiedzenia 

wspólne komisji, ponieważ radni uznawali, że jest to lepsza forma do przekazywania wzajemnie 

informacji i uwag. W tej kadencji uzgodniono, że posiedzenia będą odrębne dla każdej komisji. Ponieważ 

uznano, że jednak jest to niekorzystna forma spotkań, radni uznali, że ponownie posiedzenia komisji 

będą łączone. Pani Wójt wyraziła zdziwienie, że radny, który na ostatnim wspólnym posiedzeniu komisji 

był bardzo aktywny, nie wniósł swoich uwag na tym posiedzeniu, tylko dopiero kilka dni później, po 

uzyskaniu instrukcji. Zapytała, czy fakt prowadzenia posiedzenia przez radnego przyniósł jakąś ujmę 

komisji. ? 

- Przewodniczący Rady STANISŁAW OLSZEWSKI zapytał, czy w tej sytuacji ma ukarać Przewodniczącego 

Komisji, czy radnego, który prowadził posiedzenie komisji ? 

- Pani BARBARA DOBROGOWSKA – Sołtys Sołectwa Sierakowizna poprosiła o głos. Zapytała, czy 

pracownik Urzędu Gminy będzie chodzić i spisywać liczniki na wodę ? Poruszyła też sprawę dopłaty do 

węgla (dodatek osłonowy). 

- Wójt Gminy RAISA RAJECKA poinformowała, że pracownicy Urzędu będą spisywać stan poboru wody. 

W sprawie dodatku osłonowego wyjaśniła, że jeżeli ktoś  składał wniosek o przyznanie dodatku 

osłonowego, niezbędnym załącznikiem do tego wniosku była deklaracja dotycząca źródeł ciepła. Bez tej 

deklaracji GOPS nie przyjmie wniosku na dodatek osłonowy. Jeśli taka deklaracja została już złożona, nie 

ma potrzeby wypełniać jej ponownie. 

- Przewodniczący Rady Gminy STANISŁAW OLSZEWSKI zasugerował, aby od następnego miesiąca 

posiedzenia komisji odbywały się oddzielnie.  

 

21. Zamknięcie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy STANISŁAW OLSZEWSKI o godz. 

10.22 zamknął XXXVIII Sesję Rady Gminy Bielsk Podlaski. 

  

Przewodniczący 

Rada Gminy Bielsk Podlaski 

Stanisław Olszewski 

 

 

 

Przygotował(a): Ala Wawulska 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

Szczegółowa treść wypowiedzi osób uczestniczących w sesji znajduje się na nagraniu przebiegu sesji na 

stronie internetowej Urzędu Gminy Bielsk Podlaski w zakładce „Nagrania obrad sesji rady gminy”. 


